

Title (en)
WALL-MOUNTED TOWEL DRIER.

Title (de)
WANDHANDTUCHTROCKNER.

Title (fr)
SECHOIR A SERVIETTES MURAL.

Publication
EP 0481025 A1 19920422 (DE)

Application
EP 91906753 A 19910405

Priority
DE 4011688 A 19900406

Abstract (en)
[origin: WO9115145A1] A wall-mounted towel drier consisting of an electric heating plate (1) and a wall bracket (2) by which the heating plate (1) is secured vertically to the wall. The heating plate (1) is rectangular and is one towel wide and half a towel high; thus a towel hung over it is fully uniformly dried. The wall bracket (2) is fitted with connecting means at its sides so that several wall brackets (2) can be fitted side by side to form a larger wall-mounted towel drier for several towels, or such extensions can subsequently be made. In a double-plate embodiment, the heating plates (1) can be fitted on the wall bracket (2) parallel to the wall so that the towel drier is fitted along a wall. In a further embodiment, the heating plates (1) are pivoted and can be set perpendicularly or parallel to the wall. In addition, in an under-table embodiment, the towel can be slid under the table on a sliding rail. The heating plate (1) is automatically controlled. In a further embodiment, the towel drier can be connected to the central heating system.

Abstract (fr)
Un séchoir à serviettes mural se compose d'une plaque chauffante électrique (1) et d'un support mural (2) par lequel la plaque chauffante (1) est fixée verticalement au mur. La plaque chauffante (1) est rectangulaire et a la largeur et la demi-hauteur d'une serviette; ainsi une serviette placée sur cette plaque chauffante est séchée complètement et uniformément. Le support mural (2) est pourvu, sur ses côtés, d'éléments d'assemblage, de sorte que plusieurs supports muraux (3), donc plusieurs séchoirs à serviettes muraux peuvent être assemblés parallèlement et constituer un séchoir à serviettes plus grand pour plusieurs serviettes, un tel agencement pouvant se faire progressivement. Dans un autre mode de réalisation comportant deux plaques chauffantes, celles-ci peuvent être placées sur leur support parallèlement au mur de sorte que le séchoir à serviettes peut être installé le long d'un mur. Dans une autre variante, les plaques chauffantes (1) pivotent et peuvent être bloquées perpendiculairement ou parallèlement au mur. En outre, dans un mode de réalisation permettant de monter le séchoir à serviettes sous une table, la serviette peut être glissée sous la table au moyen d'une glissière. La plaque chauffante (1) possède une commande automatique. Une autre variante permet de relier le séchoir à serviettes au système de chauffage central.

IPC 1-7
A47K 10/06

IPC 8 full level
A47K 10/06 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47K 10/06 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9115145A1

Designated contracting state (EPC)
AT CH FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9115145 A1 19911017; DE 4011688 A1 19911010; DE 4011688 C2 19921015; EP 0481025 A1 19920422

DOCDB simple family (application)
DE 9100300 W 19910405; DE 4011688 A 19900406; EP 91906753 A 19910405